
順德聯誼總會胡兆熾中學 

申請(2026/2027)中一自行分配學位 

個人資料收集聲明 

 

本表格所搜集的個人資料，將用以辦理申請學位事宜。本校可能會把這些資料披

露予教育局，用以處理學位分配或其他有關教育的事宜。你必須在本表格提供所

需資料。如提供的資料不足，本校可能無法處理有關申請。你有權依照《個人資

料（私隱）條例》規定，查閱及更正個人資料。 

 

一般情況下，申請人的資料將於中一學位分配結果公布後一年內全部銷毀。 

 

如欲查詢，請致電 2762 1183 與本校聯絡。 

 

 

 

Shun Tak Fraternal Association Seaward Woo College 

S.1 Discretionary Places Allocation 2026-2027  

Personal Information Collection Statement 

 

Personal data collected are to be used for Discretionary Places applications. Our school 

may be required to submit the data to the Education Bureau for secondary school places 

allocation and other education-related purposes. Applicants must submit all information 

required or their applications may not be processed. Applicants can make enquiries 

about handling of personal data in accordance with the Personal Data (Privacy) 

Ordinance.  

 

Information on applicants will normally be destroyed 1 year after the release of 

Secondary One Places Allocation results. 

 

For further enquiries, please contact our school office at 2762 1183.  

 


